
• S SEJE SKUPŠČINE SAMOUPRAVNE STANOVANJSKE SKUPNOSTI

V Novih Fužinah gradnja po proizvodnem principu
Prvič se je zgodilo, da skupsčina naše samoupravne stanovanjske

skupnosti ni bila sklepčna; 15. oktobra se seje ni udelcžilo dovolj dete-
gatov, zato so se morali raziti tudi navzoči, ponovno pa so se zbrali
teden dni kasneje. Tedaj so bili sklepčni.

Iz obsežnega dnevnega reda
skupščine, na katerega je bilo
uvrščeno kar nekaj potnembnih
točk, vendar seja ni trajala pre-
dolgo, naj omenimo Ie nekaj za-
nimivosti. Prav gotovo je po-
membna novost v našem stano-
vanjskem gospodarstvu prehod
iz soinvestitorskega na proi-
zvodni princip financiranja
gradnje stanovanj v soseski Nove
Fužine. Skupščina je namreč po-
trdila predlog odbora za gradi-
tev, da bodo izvajalci del poslej
investitorji — to so GIP Gradis,
GP Grosuplje in SGP Pionir —
in ne več samoupravna stano-
vanjska skupnost Ljubljana
Moste-Polje. Ta sklep velja za
pet objektov, ki jih že gradijo,
kot tudi za nekatere objekte, ki
so jih šele pričeli graditi oziroma
jih še bodo.

Brez razprav so delegati spre-
jeli polletna poročila o uresniče-
vanju plana stanovanjske gradi-
tve in prenove v Ljubljani. go-
spodarjenju s stanovanjskimi hi-
šami v družbenem upravljanju v
samoupravni stanovanjski skup-
nosti Ljubljana Moste-Polje in o
izvajanju finančnega načrta sa-

moupravne. stanovanjske skup-
nosti mesta Ljubljane. Dodaii so
le sklep, da v skupnih službah
mestne samoupravne stanovanj-
ske skupnosti ne pripravijo reba-
lansa finančnega načrta, temveč
se ob zaključnem računu ugotav-
Ija realizacija finančnega načrta
in vzroki, zakaj je prišlo do pre-
koračitev.

Še do konca meseca bo v javni
razpravi predlog samoupravnega
sporazuma o temeljih plana sta-
novanjskega gospodarstva v
Ljubljani za prihodnje srednje-
ročno obdobje. Osnutek je bil
sicer v obravnavi že spomladi
letos, vendar je bilo pripomb to-
liko, da je bilo potrebno podalj-
šanje razprave. Predlog, ki bo
sprejet na decembrski seji te
skupščine, prinaša namreč dve
bistveni novosti. Gre za to, da bi
se del sredstev vzajemnosti zdru-
ževal nepovratno za prenovo
stanovanj, del sklada skupne po
rabe, ki je v delovnih organizaci-
jah namenjen za reševanje sta-
novanjskih težav delavcev, pa pri
Ljubljanski banki. Zato na
skupščini ni bilo odveč opozori-
Io, naj v delovnih organizacijah

temeljito pregledajo ta samou-
pravni sporazum.

Pri tej točki dnevnega reda so
na skupščini sprejeli tudi pobu-
do, da se v času. ko še traja raz-
prava, opredeli stališče giede
prehoda na ekonomske stanari-
ne. Po tem sporazumu naj bi

nanje prešli do leta 1990. Dele-
gat iz Arba pa je predlagal. naj se
to zgodi že prej. Imeli so tudi pri-
pombo. da je predlagana planska
cena novozgrajenih stanovanj.
156 tisoč za kvadratni meter,
previsoka.
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